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Referat fra møte i Strømsgodset menighetsråd (2019–2023) 
Tid og sted: kl. 18.00 tirsdag 14.02.2023, Menighetssenteret, Loftet 
 
Faste representanter: 

X Torbjørn Nordhaug leder  X Elly Bech Andersen  nestleder 0 Kåre Hoel 

X Sigrid Briseid sekretær X Steinar Mørk X Lena Hillestad 

X Cato Thunes sokneprest (på Teams)     

 
Vararepresentanter:  

0 1. Bjørn Stevning Hole X 2. Kari Orstad   X 3. Eva Lilly Schafferer  

0 4. Marit Pettersen Bauer     

 
 
Møteleder: Torbjørn Nordhaug 
Ordstyrer: Elly Bech Andersen  
Åpningsord: Cato Thunes Bevertning: Steinar Mørk 
Forfall: Kåre Hoel, Marit Pettersen Bauer, Bjørn Stevning Hole 
 
 
Saksliste                                                                                     

Nr. Beskrivelse av sak Ansvar 

23/23 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste godkjennes med følgende tilføyelser: 
Orienteringssak: Referat på sak behandlet i AU 09.02.23 i henhold til fullmakt. 
Eventuelt:  

1. Henvendelse til MR vedr. bruken av mikrofon og høyttaleranlegget i   
                  kirken 

2. Representant til utvalget for Kvinners internasjonale bønnedag 
 

 

24/23 

 
Godkjenning av referat fra 17.01.23 
  
Vedtak: 
Referatet fra 17.01.23 godkjennes. 
 

 

3/23 
 (3/22) 

 
Økonomi. 
 
Økonomirapport:  

Det settes ikke opp økonomirapport til januarmøtet. 
 

  
 
 
 
Elly 
 

 
 
 
 
 
4/23 
 
(32.1/22) 

 
 

 
Menighetssenteret – prosjekt tak:  
 
Prosjekt tak på de to verneverdige byggene: Stallen og Villa Blå er en for stor 
oppgave for husstyret. Leder i styret ber derfor menighetsrådet om å ta over og 
foreslår at det settes ned en arbeidsgruppe på 2–3 personer som kan jobbe videre 
med saken. Leder sier seg villig til å bistå gruppen i forhold til de opplysninger som 
allerede er innhentet. 
 
12.12.22. AU har 08.12. sammen med husstyrets leder forfattet tekst i mail som er 
sendt til rådmannen. 
 
Status pr 17.01.23: Sendt purremail 03.01.23 
 
Ny status etter møte i kommunestyret 12. desember 2022 
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Saken ble tatt opp i kommunestyremøtet 12. desember 2022. I referatet kan vi 
lese: 
 
Vedlikeholdsetterslep Villa Blå 
Drammen Eiendom KF som eier av Villa Blå, bes utrede kostnaden ved å ta igjen 
prekært vedlikehold ved bygningsmassen, med mål om at verneverdien ved 
bygningsmassen bevares. Kostnaden vurderes dekket inn gjennom 
vedlikeholdsbudsjettet til Drammen Eiendom KF. 
 
(punkt 9 side 155 under verbale forslag) 
 
Drammen Eiendom KF som eier av Villa Blå, bes utrede kostnaden og mulig 
følgekonsekvens for andre forpakter avtaler kommunen måtte ha, ved å ta igjen 
prekært vedlikehold ved bygningsmassen, med mål om at verneverdien ved 
bygningsmassen bevares. Kostnaden vurderes dekket inn gjennom 
vedlikeholdsbudsjettet til Drammen Eiendom KF. 

 

(vedtak, side 202, punkt 37) 

 
Status / info 14.02.23: Det forsøkes å komme i kontakt med rådmannen, og det 
vurderes å sende mail direkte til Drammen Eiendom KF.  
Avventer da kirkevergen på forespørsel fra virksomhetsleder for Kultur, Idrett og 
Frivillighet har kalt inn til møte med dem, Drammen Eiendom og menighetsrådet v 
/AU. I tillegg deltar leder for husstyret. Møtet avholdes 21.02.23. 
 

 
 
 
 
 
 
MR / AU 

 
 
5/23 
 
(4/22) 

 
Utvalgsstruktur. 
 

 Diakoniutvalg:  
Status for medlemmer av utvalget. Det mangler to medlemmer fra 
menigheten og et medlem av utvalget som er vara for representant fra 
torsdagstreff har trukket seg. 
Nye medlemmer: Malin prøver å finne noen og har fått nytt forslag til 
medlem i utvalget. 

Utsatt: 
 

 Gudstjeneste/kirkemusikkutvalg (GU/MU-utvalg):  
Forslag til mandat utsettes. 

 

 PR / informasjons- og omdømmeutvalg: 
Det mangler et medlem fra menigheten i utvalget. 

              

 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
Cato 
 
 
 
Alle 
 

6/23 
 
(8/22) 

 

  
Diakonimedarbeider: 
Utkast til diakoniplan for 2023–2024 er mottatt og gjennomgått i AU.  
 
Vedtak: 
Diakoniplanen for 2023–2024 vedtas. Lena Hillestad leser korrektur. 
 

 
 
Malin 

 
7/23 
(11/22) 

 

 
Utsatt: 
Beredskapsplan og brannvern: 
 

 
 
Kirkevergen 

8/23 
 
(12/22) 
 
 

 
Husstyret 

 To medlemmer av styret har sluttet. Menighetsrådet bes komme med 
forslag til to nye kandidater, fortrinnsvis en av hvert kjønn. Det er et kritisk 
behov for å få de manglende medlemmer inn i styret. Alle må tenke over 

 
 
 
 
Alle 
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om man har forslag til kandidater. Forslag drøftes med leder for husstyret 
før vedkommende kontaktes. 

 
Innspillene fra forrige møte: Sendt husstyret for drøftelse der. 
 

 14.02.23. Avventer tilbakemelding fra Husstyret 
 

 
10/23 
 
(14/22) 

 

 
Utsatt: 
Arbeidsplan for trosopplærer. 
 

 
 
Torbjørn/ 
Elly 

 

11/23 
(17/22) 
 

 
Sak unntatt offentligheten, jfr. Offentleglova § 14, første ledd. 
Ikke noen sak pr nå. 
 

 
Torbjørn 

 
12/23 
 
(21/22) 

 

 
Virksomhets-/handlingsplan.  
 
Det vil på nyåret bli jobbet videre med virksomhetsplanen i forhold til hvilke emner 
og tiltak man ev. skal øke satsningen på og hvordan.  
 
Før dette rettes det henvendelse til de i staben som er ansvarlige for de enkelte 
emner med ønske om at de gir tilbakemelding til menighetsrådet på, hvilke av de 
nåværende tiltak de ønsker å øke satsningen på og om det ev. er nye tiltak man 
ønsker å igangsette og hvordan. 
 
Virksomhetsplanen med de innspill som har kommet foreslås vedtatt. 
 
Vedtak: 
Virksomhetsplanen for 2023 vedtas som den foreligger pr 14.02. Lena Hillestad 
leser korrektur. 

 

 
 
 
Torbjørn / MR 

 

 
13/23 
 
(27/22) 

 

 
Utsatt: 
Rutiner ved utleie av og aktiviteter i kirken. 
 

 
AU 

 
14/23 
 
(28/22) 

 
 

 
Renovering av kirken/kirkerom: 
 
Det har nå kommet rapport på de innvendige malte overflater med vurdering av 
tilstand og fargesetting med forslag til tiltak. 
 
Søknad til Riksantikvaren vil bli sendt i tre omganger og i følgende rekkefølge: 1. 
innvendig oppussing, 2. sprinkleranlegg og 3. oppvarmning. Søknad sendt for 
prosjekt 1 og 2. 
 
Forventet oppstart for prosjektet ca. 01.05.23. 
 
Befaring med gjennomgang av rapporten vedr. innvendige overflater gjennomført 
03.02.23. Innvendig beholdes kirken som den er pr. nå både når det gjelder 
utførsel og farger. Det ble drøftet hva man kan gjøre med akustikken i kirken. Det 
ble enighet om å søke bistand hos akustiker. 
Soknepresten fremsetter ønske om å fjerne eller dekke til skapet med teknisk 
utstyr bakerst i kirkerommet.  
 

 

15/23 
 
(40/22) 

 

 
Utsatt. 
Relasjonsbygging i menigheten. 
 

 
 
Alle 
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17/23 
 
 
(55/22) 

 

 
Bispevisitas våren 2023. 
 
Uke 16 (18.–20. april + visitasgudstjeneste søndag 23. april): Strømsgodset 
sokn    
Det betyr for oss besøk tirsdag, onsdag, torsdag og visitasgudstjeneste søndag 
23.04.23. Storstua er reservert til kirkekaffe. 
Detaljplanlegging gjøres på MR-møtet 14.03.23.  
 

 
 
 
 
Cato 

 
18/23 
(57/22) 

 
Plassering av og rutiner for bruk av bønnekrukken:  
Forslag til informasjonstekst som skal brukes fast i innledningen til gudstjenesten 
er mottatt. 
Det er kommet inn forslag om å informere om bønnekrukka på et annet tidspunkt 
under gudstjenesten, og det er reist spørsmål om når den bør bæres fram til 
alteret. 
Menighetsrådet foreslår at informasjonen gis under kunngjøringer til slutt i 
gudstjenesten. Staben og prestene finner et tidspunkt det er naturlig å bære 
bønnekrukken fram til alteret. 
   

 
 
Malin 
 
 

19/23 
 
(62/22) 

 

 
Menighetsrådsvalg 2023 
MR-medlemmene bes vurdere om de ønsker å fortsette, og komme med forslag til 
nye kandidater. Det er viktig med kontinuitet.  
Fire har så langt sagt seg villige til å stille til valg på nytt i 2023.  
 
Menighetsrådet er valgstyre. Den generelle fullmakten gitt til AU av 
menighetsrådet gjelder når det er hensiktsmessig for saker i forbindelse med 
valget som skulle ha vært avgjort av hele valgstyret. 
 
AU har kommet frem til følgende: Menighetsrådet må finne kandidater, og disse 
må spørres ved personlig henvendelse. ALLE MÅ PRØVE Å KOMME MED 
FORSLAG PÅ NAVN / PERSONER. 
Det er utarbeidet forslag til kandidatinfo og stikkordsguide til samtale med 
kandidat. 
 
Vedtak 17.01.23: 
Nominasjonskomiteens medlemmer er Kristoffer Schmidt, Flemming Sohn 
Andersen og Sigrid Briseid. 
Samling for nytt menighetsråd: lørdag 04.11. Samling for stab og menighetsråd: 
søndag 05 11. Presentasjon på jazzgudstjenesten: søndag 22.10. 
 
14.02.23: Vedtak fra 17.01.23 endres til: Samling for nytt menighetsråd lørdag 
04.11. med etterfølgende konstituering. 
 
Det mangler fortsatt forslag til kandidater. Kom med innspill! 
 

 
 
 
 
 
Alle 

 
20/23 
 
(73/22) 

 
Årsrapporter og regnskap: 
 
Frist for vedtak budsjett 2023: uke 4  
Frist for innlevering av bilag: uke 4  
Frist for innlevering av årsrapport: uke 6   
Frist for vedtak årsregnskap, årsrapport, årsdisposisjoner for 2022: uke 11 
2023. 
 
Menighetsmøte 14.05.23. Info må ut i uke 17. 
Ferdigstilt årsrapport for alle menighetens aktiviteter sendes menighetsrådet 
senest 07.03.23. Vedtas på møtet 14.03.23. Lena Hillestad leser korrektur før 
07.03. 
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21/23 
 
 

 
Møte mellom AU Strømsgodset og AU Fellesrådet 01.02.23 
 

Fra innkallingen: 

Temaene som ønskes tatt opp i møtene i år er bl.a.: 

  

 - Tiltak og behov ved deres kirkebygg. 

 1. Kortsiktig (i år – vedlikehold) 

 2. Langsiktig (investering) 

  

 - Menighetsutvikling 2023–2024 i deres menighet. 

 1. Hva trenger dere hjelp til fra fellesrådet? 

 2. Er det noen områder vi kan samarbeide på tvers av menigheter? 

 

- Valget 2023 

 

Hva har vi tatt opp? 

 Bekymring for gamle trær. 

 Ønske om mer samarbeid med de andre menighetene i Drammen, for 
eks. når det gjelder PR, ungdomsarbeid med mer, mye uutnyttet potensial 
her. 
Fellesrådet oppretter prosjektstilling for kommunikasjonsmedarbeider som 
skal «samle trådene». For å prøve å samkjøre konfirmantarbeidet i kirken 
i Drammen skal det være samling for de medarbeider som jobber med 
konfirmanter. 

 Det er behov for parkeringsplasser ved kirken. 
Behovet er formidlet. Eiendomssjefen på kirkekontoret skal undersøke 
mulighet og kostnad. 

 Ønske om at det blir arrangert bibelkurs/bibeltimer der man kan lære mer 
om bibeltekster.  
Kirkevergen formidler ønsket til prosten som et felles arrangement i 
Drammen. 

 Innspill om å informere nyankomne ukrainske flyktninger om aktiviteter og 
inkludere denne gruppa i menighetens arbeid. 
To diakoner i Drammen har arbeide med flyktninger som sitt ansvar. Det 
er tidligere formidlet til de hvilke aktiviteter det er i de enkelte menigheter. 

 

 

 
 
 

 
Orienteringssaker. Korte innlegg. 
 

 Informasjon fra Fellesrådet: Bragernes menighet jobber med et prosjekt 
som heter Bragernes klang, et flerbruks hus med konsertsal. De fikk 
tilslutning til å gå i gang med et forprosjekt. Utkast til kommunikasjonsplan 
ble også presentert. Den blir sendt ut på høring til alle menighetsråd. 
 

 Informasjon fra Husstyret: Husstyret har vært aktivt i 2022 og har stått 
for en betydelig oppgradering. Dette blir veldig positivt mottatt. Det er kjøpt 
og montert storskjerm i kjelleren i Villa Blå. Utleieprisene blir justert, og det 
vurderes om prisen skal inkludere utvask. 

 

 Informasjon fra Diakoniutvalget: Ikke noe nytt. 
 

 Informasjon fra Informasjons- og omdømmeutvalget: Ikke noe nytt, 
avventer nytt møte. Oppfordring til å samle bilder fra ulike aktiviteter i 
Strømsgodset slik at menigheten har bilder som kan brukes i ulike 
sammenhenger. 

 

 
 
 
Elly 
 
 
 
 
Kari 
 
 
 
 
Marit 
 
Lena 
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 Trosopplæringsutvalget: Ikke noe nytt. 
 

 Promotering av Kirkelig Begravelsesbyrå:  
 

 Henvendelse fra Christian Evenshaug vedr. bruk av Fondsmidler ifb. 
helgetur for mini- og barnegospel 

 
AU mottok 09.02.2023 mail fra korleder Christian Evenshaug med 
forespørsel om å få innvilget bruk av korets disposisjonsfond med et beløp 
på ca. 20 000,- i forbindelse med helgetur i mars. 
Saken behandles i AU 09.02.23 i henhold til fullmakt vedtatt i sak 22/23 
17.01.23 da lederen i korene ønsker å sende info ut til foreldre før helgen 
11./12. 02. Svarfristen for påmelding er 12.02.23. 

 
Vedtak 09.02.2023 i Arbeidsutvalget (AU): 
AU godkjenner at det brukes ca. 20000,- av disposisjonsfondet for mini- 
og barnegospel i forbindelse med helgetur 11./12. mars 2023. 

 

 Fra staben: Hva skjer? / Hva holder vi på med? Forberedelser til 
bispevisitas med mer.  

 

 Neste møte:  
Neste AU-møte blir 28.02.23. Neste menighetsrådsmøte er 14.03.23. 
 

Eva 
 
 
 
Cato 
 

 

Eventuelt 
1. Henvendelse til MR vedr. bruken av mikrofon og høyttaleranlegget i   
       Kirken.  
       Lyd på mikrofoner i kirken. Trenger vi opplæring av klokker i bruk av   
       mikrofon?   

 
2. Representant til utvalget for Kvinners internasjonale bønnedag: 

             Spørsmål fra Malin om MR kan stille en representant på Kvinnenes         
             internasjonale bønnedag 10. mars. Lena Hillestad vurderer om hun kan       
             stille. 
 

 

 
 
14.02.23. Åpningsord: Lena Hillestad Bevertning: Bjørn Hole 
 

 

 
 


